

From the Principal's Desk

September 2024

A warm welcome to both our returning and our new parents and students. We are excited to be working with you again this year. As we begin our journey this year, we have implemented a few changes to our arrival and dismissal procedures.

- 1. For the first week of school only, parents of PreK to Grade 1 may enter the school to drop off their child(ren). After the first week, no parents will be allowed to enter the hallways or classrooms without a visitor's pass which must be obtained at reception. Supervision teachers and security quards will be monitoring this closely. This new procedure is to ensure the safety of our students and we appreciate your support and compliance.
- 2. Classes for PreK and KG1 dismiss at 12:30 while KG2-Gr.6 classes dismiss at 1:30 at which time students are to be picked up. However we know that these times may not fit in with your work schedules. This year we are implementing an after school service at a cost. This cost is not included in your tuition fees. The PreK KG1 students will have a supervised play space with organized activities. The KG2-GR.6 students will also be supervised in a classroom and will be encouraged to complete their homework while they wait to be picked up. To pick up your child(ren) you will need to go to reception where our staff will arrange to have your child(ren) brought to you. Forms will be distributed during the first few days of school for you to register your child(ren) in the after school programs. If you are not interested in this service then your child(ren) must be picked up no later than 15 minutes after dismissal.

- 3. Gates for dismissal times will open at 12:30 and 1:30 respectively. If you must pick up your child(ren) before dismissal time you must enter the school through the administrative gate and sign your child(ren) out at reception. Do note that early dismissal requests often mean that your child misses important information. As well, it causes disruption for both the teacher and the other students. We strongly encourage you to use early dismissal for emergency situations only.
- 4. Gates will open daily at 6:45 should you need to drop your child(ren) off early at which time teachers will be on hand for supervision. Classes will begin promptly at 7:30. These procedures have been designed to provide the supervision necessary to keep our students safe and secure at all times. They are also being implemented at the request of many of you and your support is greatly appreciated.

Warm Regards,

Ms. Charmaine







# Updates

#### Uniform and Book Sales

Uniforms and books will be available for purchase during the first week of school from 8AM to 3PM on the first floor. To access please use the stairs as you enter the administrative gate. At the top of the stairs, signage will assist you. After the first week of school, these items will be available at the store on the ground floor.

### Open House

Please join us on Wednesday, September 18th for our annual open house from 5 to 7:30 PM. We invite you to partake of some refreshments and to take a tour and visit your child's(ren's) classroom(s). Teachers will be on hand to provide an overview of the curriculum and to share procedures and expectations around homework and communication. Further details will be shared in the days ahead.

# Anti-Bullying Week

This month will kick off our anti bullying campaign and will run from September 22-26. Details regarding classroom and school events will be sent as we get closer to the date.



# **Upcoming Events:**

Aug. 26-28 Uniform & Book Sales

Sept. 1- First Day for PreK-KG2 Only

Sept. 2- First Day for All Students

Sept. 15- Prophet's Birthday

Sept. 18- Open House

Sept. 22-26- Anti Bullying Week



# Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!



#### سبتمبر 2024

📆 من مكتب المدير

نرحب ترحيباً حاراً بكل من آبائنا وطلابنا العائدين والجدد. نحن متحمسون للتعامل معكم مرة أخرى هذا العام. بينما نبدأ رحلتنا هذا العام، قمنا ببعض التغييرات على إجراءات الحضور والأنصراف.

- 1. في الأسبوع الأول من المدرسة فقط، يمكن لأولياء الأمور من مرحلة الحضانة حتى الصف الأول دخول المدرسة لتوصيل طفلهم (أطفالهم). بعد الأسبوع الأول، لن يسمح لأي ولى أمر بالدخول إلى الممرات أو الفصول الدراسية دون تصريح الزائر الذي ستحصل عليه من الإستقبال. سيقوم المعلمون المشرفون وحراس الأمن بمراقبة هذا الأمر عن كثب. يهدف هذا الإجراء الجديد إلى ضمان سلامة طلابنا ونحن نقدر دعمكم وامتثالكم لهذا الأمر.
- 2. يكون انصراف فصول الحضانة ورياض الأطفال المستوى الأول في تمام الساعة 12:30 ظهراً بينما سيكون انصراف فصول رياض الأطفال المستوى الثاني وحتى الصف السادس في تمام الساعة 1:30 حيث سيتم استلام الطلاب. ولأننا نعلم أن هذه الأوقات قد لا تتناسب مع جداول عملك. نقوم هذا العام بتنفيذ خدمة الإنتظار مابعد المدرسة برسوم. لن تكون رسوم هذه الخدمة ضمن الرسوم الدراسية الخاصة بكل طالب. سيحصل طلاب مرحلة الحضانة ورياض الأطفال المستوى الأول على مساحة لعب خاضعة للإشراف مع أنشطة منظمة. سيتم أيضاً الإشراف على طلاب رياض الأطفال المستوى الثاني وحتى الصف السادس داخل الفصل الدراسي وسيتم تشجيعهم على إكمال واجباتهم المدرسية أثناء انتظار هم للانصراف. لاصطحاب طفلك (أطفالك)، ستحتاج إلى الذهاب إلى مكتب الإستقبال حيث سيقوم موظفونا بالترتيب لإحضار طفلك (أطفالك) إليك. سيتم توزيع النماذج للاشتراك خلال الأيام القليلة الأولى من المدرسة لتتمكن من تسجيل طفلك (أطفالك) في برامج مابعد المدرسة. إذا لم تكن مهتماً بهذه الخدمة، فيجب اصطحاب طفلك (أطفالك) في موعد لا يتجاوز 15 دقيقة بعد وقت الانصراف.
- 3. ستفتح بوابات الخروج عند الساعة 12:30 و1:30 على التوالي. إذا كان عليك اصطحاب طفاك (أطفالك) قبل وقت المغادرة، فيجب عليك دخول المدرسة عبر بوابة الإدارة وتسجيل خروج طفلك (أطفالك) في مكتب الإستقبال. يرجى العلم أن الخروج المبكر للطلاب غالباً ما يعنى أن الطالب سيفقد بعض المعلومات المهمة. كما أنه سيسبب اضطراباً لكل من المعلم والطلاب الآخرين. يرجى استخدام إذن الخروج المبكر للحالات الطارئة فقط.
  - 4. ستفتح البوابات يومياً في الساعة 6:45 إذا كان عليك توصيل طفلك (أطفالك) باكراً، وفي ذلك الوقت سيكون المعلمون متواجدين للاشراف. ستبدأ الحصص في تمام الساعة 7:30. تم عمل هذه الإجراءات لتوفير الإشراف اللازم للحفاظ على سلامة طلابنا وأمانهم. ويتم تنفيذها أيضاً بناءً على طلب الكثير منكم.

الأستاذة شار مين



### الزى الرسمى والكتب

سيكون الزي الرسمي والكتب متاحة للشراء خلال الأسبوع الأول من المدرسة من الساعة 8 صباحاً حتى الساعة 4 مساءً في الطابق الأول. للوصول يرجى استخدام السلالم عند دخول بوابة الإدارة. ستقودك اللافتات في أعلى السلالم. كما ستكون متوفرة في المخزن في الدور الأرضى بعد الأسبوع

### اللقاء التنويري

نأمل أن تنظم إلينا يوم الأربعاء الموافق 18 سبتمبر من الساعة 5:00 مساءاً إلى الساعة 7:30 مساءاً في اللقاء التنويري. ندعوكم للمشاركة حيث يمكنكم القيام بجولة في المدرسة وزيارة الفصول الدراسية الخاصة بأبناءك. سيكون المعلمون على استعداد لتقديم لمحة عامة عن المنهج الدراسي ومشاركة الأساليب والتوقعات حول الواجبات المنزلية والتواصل. كما سيتم مشاركة المزيد من التفاصيل في الأيام

# أسبوع مكافحة التنمر

ستبدأ حملة مكافحة التنمر هذا الشهر وستستمر في الفترة مابين 22 إلى 26 سبتمبر. سيتم إرسال التفاصيل المتعلقة بالفصول الدراسية والأحداث المدرسية مع اقترابنا من تاريخ الحدث.

# الأحداث القادمة





تأكد من مراجعة صفحة الأنستقرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيديو الخاصة بنا!

أغسطس 26-28 استلام الكتب والزي المدرسي

سبتمبر 01 - أول يوم دراسي لطلاب الحضانة

ورباض الأطفال

سبتمبر 02 - أول يوم دراسي لطلاب

المرحلة الإبتدائية والصف السادس

سبتمبر 15 – المولد النبوي

سبتمبر 18 - اللقاء التنويري

سبتمبر 22 - 26 أسبوع مكافحة التنمر